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Dotyczy: Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 

 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 20 maja 2025 r., złożoną 

przez Pana Radnego Bartłomieja Kowalskiego, w sprawie 

Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa 

Śląskiego uprzejmie informuję, że obecnie toczą się prace mające 

na celu przygotowanie najbardziej optymalnego rozwiązania  

w zakresie społecznego przeznaczenia środków budżetu 

województwa, dotychczas wydatkowanych na projekty w ramach 

Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego. Nadrzędnym celem 

jest, więc stworzenie efektywnego mechanizmu uwzględniającego 

potrzeby całego regionu. W chwili obecnej przeprowadzane są 

przez Departament Projektów Regionalnych analizy mające na 

celu wypracowanie modelu, który będzie najbardziej korzystny dla 

województwa śląskiego i jego mieszkańców. 

Jednocześnie informuję, że po zakończeniu prac w niniejszym 

zakresie zarówno Pan jak i pozostali Państwo Radni zostaną 

niezwłocznie poinformowani o wyniku tych prac. 

 

Z poważaniem 
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Pan 

Pan Bartłomiej Kowalski 

Radny Sejmiku Województwa  

Śląskiego 

 


